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focus op de particuliere dienstver-
lening terugbrengen. Dat hebben 
we vorig jaar ook vertaald door aan 
te geven dat de zakelike markt 
eigenlik niet de markt is waar wi 
actief willen zin.”

3Die jaren is Binck ook gestart 
met handelsplatform TOM en 
pensioenaanbieder BeFrank. Dat 
zijn ook niet initiatieven die tot 

de door u gewenste groei leiden?
“Dat waren vooral vri opportu-
nistische keuzes. TOM omdat 
nieuwe wetgeving banken 
verplichtte om de beste uitvoe-
ringspris voor beursorders aan te 
bieden en omdat we in Nederland 
te maken hadden met de monopo-
liepositie van Euronext. Daardoor 
was er draagvlak om TOM in het 
leven te roepen. Hetzelfde geldt 
voor BeFrank. Met de technologie 
die wi binnen Binck hadden, kon-
den we met Delta Lloyd een bedrif 
starten. Maar voor mi zin dat 
zitakken, ik wil mi juist focussen 
op de hoofdtak.” 

4Wat is de hoofdtak van Binck?
“Als ik nadenk over 
de vraag waarom er in 
de fnanciële markten 

behoefte is aan een BinckBank, 
dan zie ik dat de particulier van 
vandaag wordt geconfronteerd 
met een aantal uitdagingen. De 
rente is historisch laag, het pen-
sioenstelsel wordt versoberd, de 
sociale zekerheid wordt alsmaar 
minder zeker. Tegelikertid is 
er de vergrizing en de steeds 
langere levensduur. Dat betekent 
dat de man in de straat, de con-
sument, wordt geconfronteerd 
met een nieuwe werkelikheid. 
Die nieuwe werkelikheid is dat 
ze steeds ouder worden terwil de 
bedragen waar ze over beschik-
ken als ze met pensioen gaan, 
beperkt zin. Dat is een probleem 
en wi willen daar oplossingen 
voor bieden.”
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